
 
 

 
 

Zápis z jednání PR komise ČSJ ze dne 9. 6. 2023 
 
Přítomni: Eva Skořepová, Pavel Winkler, Jitka Tkadlecová 
Přes teamsy: Jiří Hýža, Martin Soušek, Klára Houšková 
Omluvena: Kateřina Šlechtická 
Hosté: za VV Radim Vašík, za KK Václav Brabec 
 

Program:  
 
1) Instagram – Kateřina Šlechtická zaslala těsně před minulým jednáním PR komisi body k jednání: 

• Odkaz v biu @sailingcz – návrh www.zacnisjachtingem.cz změnit na www.sailing.cz. 
PR komise shodla, že odkaz nebudeme měnit z důvodu maximální podpory projektu Začni 
s jachtingem. 

• Placené příspěvky – zda máme stanovený budget pro placené příspěvky na Facebooku a Instagramu a 
zda promovat příspěvky z olympijské kvalifikace, případně dalších závodů.  
Budget pro placené příspěvky je stanoven pro rok 2023 na 60 000 Kč a je určen na projekt Začni 
s jachtingem a příspěvky pro širokou veřejnost. Promujeme příspěvky s touto tematikou na Facebooku 
a internetové vyhledavače. 
Propagaci výsledků a jachtařských závodů primárně platit nechceme, pokud se někdo kvalifikuje na 
OH, ten samotný fakt zajistí dostatečnou propagaci nejen na soc. sítích, ale i v dalších médiích a není 
nutné za ni platit. ČSJ i PR komise primárně podporují projekt Začni s jachtingem a příspěvky pro 
širokou veřejnost. 
PR komise proto navrhuje přejmenovat názvy soc. sítí z Českého svazu jachtingu na Český jachting. 
Přítomní členové VV souhlasí, PR manažerka zajistí přejmenování soc. sítí. 

 
2) Začni s jachtingem – oslovení klubů, aby posílaly pozvánky na své akce a více se zapojily do projektu – 
plán promování na srpen a září 
PR manažerka se proto zúčastní jednáni Komise klubů a krajů. 
 
3) MS Haag – první OH kvalifikace – případná cesta PR manažerky a zástupce ČT na akci 
PR komise doporučuje cestu PR manažerky na dobu před závodem a začátkem závodu s cílem zajistit 
především kvalitní obrazový materiál. Přínosem by byla také cesta reportéra ČT, PR manažerka se pokusí 
zajistit, bohužel plánovaná cesta Tomáše Lachmana ze zdravotních důvodů není možná. 
 
4) Regata 130 let jachtingu 
Přípravy pokračují, PR komise se shodla, že je lepší uspořádat důstojný večírek než věnovat účastníkům 
dárkové plakety. 
 

http://www.zacnisjachtingem.cz/
http://www.sailing.cz/


 
 

 
 

5) LODM – jachting zařazen do programu – plán PR na akci – zástupci jednotlivých krajů pro komunikaci, 
kvalifikace atd. 
PR manažerka se zúčastní jednáni Komise klubů a krajů, kde se bude LODM probírat. 
 
6) OH Festival jezero Most – příprava plánu PR a organizace akce 
OH festival se v roce 2024 bude konat u jezera Most – hlavním tématem budou vodní sporty včetně 
jachtingu – PR manažerka se zúčastní první organizační schůzky se zástupci Baníku most a členy VV ČS.  
Návrhy programu: 

• Jachtařská liga 

• Závody dětských lodních tříd 

• Možnost svezení hostů na Melgesech 

• Možnost svezení dětí a veřejnosti na plachetnicích  

• Pozvání pro známé osobnosti z oblasti sportu na plachetnice – využití v médiích 
 
7) Jachtař roku 2023 – určit termíny a formu 
Forma zůstane stejná jako dosud. Termín slavnostního vyhlášení je předběžně stanoven na víkend 2.–3. 12. 
2023. Vyhlášení bude spojeno s teambuildingovým víkendovým setkáním všech reprezentantů od RD až po 
SpS, v rámci víkendu proběhnou fyzické testy, přednášky atd. 
Místo (varianty):  

• Praha – PR manažerka zjistí možnosti hotelu Step 

• Brno a vyhlášení v Autocentru Pokorný 
 
8) Zveřejňování poděkování VV za dosažené výsledky 
VV požádal PR komisi o názor – PR komise doporučuje poděkování nadále zveřejňovat. PR manažerka 
připraví před každým VV návrh, za jaké výsledky by bylo vhodné poděkovat. Zároveň vznikne samostatný 
článek, který bude zveřejněn na webu ČSJ, s přehledem dosažených nejlepších výsledků. 
 
9) Různé 
Profil na Linkedin – Jitka Tkadlecová a Pavel Winkler doporučili založení profilu ČSJ. PR manažerka založí 
profil ČSJ na Linkedinu, bude vytvářet cca 2–3 příspěvky do měsíce s příspěvky typu: co jachting přináší pro 
život i business, proč do něj investovat, rozhovory s jachtaři ze světa businessu, zaměření na OH, SSL Gold 
Cup. 
 
10) Oblečení pro reprezentaci – na dotaz Jiřího Hýži PR manažerka informovala, že ve spolupráci s firmami 
Helly Hansen a Adapt Print probíhá a bude pokračovat výroba oblečení pro reprezentační týmy – RD 2024, 
RD 2028 a SpS Optimist, následně i pro další týmy a dojde k přidání reprezentačního oblečení na e-shop 
ČSJ. 
 
Příští schůzka PR komise bude 7. září v 17.00 přes Teamsy. 
Zápis zhotovila: Eva Skořepová 


